



Mötesgrupp
SRRS/Östra

Mötesort
Digitalt

Mötesdatum
2025-04-28

År/Mötesnr
2025/03

Närvarande

Paula Pukk (ordförande), Kristina Balson (kassör), Joakim Gerth (sekreterare), Samantha Gerth Oldenmark (suppleant)

Anmält förhinder

Elin Nylander (vice ordförande)

§24. Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§25. Val av protokollförare

25.1. Val av protokollförare

Joakim Gerth utsågs till protokollförare vid dagens möte.

25.2. Val av protokolljusterare

Samantha Gerth Oldenmark utsågs att justera protokollet från dagens möte.

25.3. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§26. Föregående mötesprotokoll

26.1. Styrelsen noterade att protokoll från styrelsemötet 2025-03-10 är justerat, godkänt och uppladdat på hemsidan.

§27. Rapport AU

27.1. Inga inkomna ärenden

§28. Bordlagda ärenden

28.1. Inga bordlagda ärenden sedan föregående möte.

§29. Inkomna ärenden

29.1. Inga inkomna ärenden sedan föregående möte

§30. Ekonomiärenden

30.1. Inga inkomna ärenden sedan föregående möte.

§31. Medlemsärenden

31.1. Inget att rapportera.

§32. Aktiviteter

32.1. RR-nytt

- Nästa manusstopp är den 19 maj 2025
- Presentation av styrelsen
- RR race, BISS, mässan, promenader, etc. och andra kommande aktiviteter under året

32.2. Föreläsningar

- Styrelsen beslutade att under 2025 kontakta föreläsare gällande hundspråk och anti-jakt (detta utifrån resultatet på en omröstning för våra medlemmar på vår Facebook-sida)

Justeras mötesordförande

Paula Pukk

Justeras protokolljusterare

Samantha Gerth Oldenmark

Protokollförare

Joakim Gerth



Mötesgrupp
SRRS/Östra

Mötesort
Digitalt

Mötesdatum
2025-04-28

År/Mötesnr
2025/03

Närvarande

Paula Pukk (ordförande), Kristina Balson (kassör), Joakim Gerth (sekreterare), Samantha Gerth Oldenmark (suppleant)

Anmält förhinder

Elin Nylander (vice ordförande)

32.3. *Promenader*

- Vi ser över vilket lämpligt datum som kan passa för promenad och kommer överens i chatten

32.4. *BISS-2025*

- Vi behöver börja fundera på och leta efter sponsorer redan nu
- För fredagens Nosework-tävling i samband med BISS-et: Kristina har bokat domare och tagit kontakt med Vilsta och pratat med de om hur platsen ser ut, men det ska undersökas vidare om var tävlingen ska hållas. Kristina skickar in ansökan på hemsidan. Sista dag att ansöka på hemsidan är fredag 2 maj
- Vi behöver hitta funktionärer till nosework-tävlingen och utställningen
- Bokning av stugor och utställningsplan bekräftad. Rum också bokat åt domare och ringsekreterare. Kolla med Vilsta om man kan boka med en referens på SRRS bokning. Planera en gemensam middag för ca 30-50 personer.

32.5. *Viltspårmästerskapen*

- Kvaltävling inbokad 7 juni. Information kommer inom kort.
- Vi behöver börja planera årets viltspårmästerskap.

32.6. *RR-race*

- Årets RR-race inplanerat till 5 oktober. Kombinera med nosework-tävling ?

§33. Övriga ärenden

- 33.1. Inget nytt.

§34. Nästa styrelsemöte

- 34.1. Nästa möte är inplanerat den 12 maj 2025.

§35. Mötets avslutande

- 35.1. Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade mötet.

Justeras mötesordförande

Paula Pukk

Justeras protokolljusterare

Samantha Gerth Oldenmark

Protokollförare

Joakim Gerth